
tramwajów trzeba by³o do³o¿yæ 
5,41 z³. Autobus na tej samej 
trasie to dop³ata w wysokoœci 
1,99 z³. 

Jak mówi¹ przedstawiciele 
Tramwajów Œl¹skich, gdyby 
chciano odbudowaæ odcinki, 
które s¹ teraz likwidowane, 
koszty siêgnê³yby 9 milionów 
z³otych. 

Zwolennicy tramwajów jako 
przyk³ad miasta inwestuj¹cego 
w tramwaje podaj¹ Czêsto- 
chowê. Tam powstanie nowa 
linia tramwajowa, koszt budo-
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- Mój dom siê 
trzêsie, wszyst-
kie autobu-
sy i ciê¿kie 

wozy jad¹ mi tu¿ pod oknami 
– mówi zdenerwowana kobieta 
obserwuj¹ca demonta¿ torów. 

Kolejny mieszkaniec dodaje, 
¿e dziœ prezydentem jest Zyg-
munt Frankiewicz, ale jutro 
mo¿e byæ ktoœ inny i mo¿e 
mia³by inne zdanie na temat 
likwidacji tramwajów.

Jednak s¹ i tacy, którzy s¹ za-
dowoleni, ¿e tramwaje zniknê³y 
z gliwickich ulic. 

wy 4,5 kilometrowego odcinka 
to 80 milionów z³otych, jednak 
wiêkszoœæ wy³o¿y Unia Euro-
pejska. 

Co z deptakiem?
Wraz z remontem ulicy Wie-
czorka w Gliwicach pojawi³ siê 
pomys³, aby tê ulicê zamieniæ 
w deptak. Z tak¹ inicjatyw¹ 

wysz³o stowa-
rzyszenie Moje 
Miasto. Jak 
mówi Wojciech 
Wikierski, jest 
to pomys³ ³atwy 

w realizacji.
- Nasza wizja deptaka jest 
taka, ¿eby by³o jak najwiêcej 
miejsca dla pieszych, ¿eby 
mo¿na by³o postawiæ ogródki 
piwne, najlepiej otwarte, bo 
one s¹ najbardziej miejskie. 
Przejazd autobusu to jest 
sprawa drugorzêdna i nie jest 
uci¹¿liwa dla pieszych bo au-
tobus jeŸdzi co kilkanaœcie mi-
nut - mówi Wikierski. 

Pomys³ spodoba³ siê prezy-
dentowi miasta. 
- Je¿eli fachowcy by sprawdzili, 
¿e komunikacyjnie nie zaburzy 
to a¿ tak strasznie przejazdu 
przez Gliwice, to myœlê, ¿e w 
przysz³oœci ten pomys³ jest 
wart rozwa¿enia - mówi Marek 
Jarzêbowski, rzecznik prezy-
denta Gliwic.

Ju¿ teraz wiadomo jednak, ¿e 
deptak, póki co, nie zosta³by 
wy³o¿ony kostk¹ brukow¹. Na 
wyremontowanej ulicy pojawi 
siê na asfalt.  

Tory znikają z ul. Wieczorka
Nie spe³ni³y siê marzenia zwolenników tramwajów 
w Gliwicach. Zgodnie z zapowiedziami, spó³ka Tram-
waje Œl¹skie w ubieg³ym tygodniu rozpoczê³a demon-
ta¿ torowiska. Na pocz¹tek znikn¹ tory z ulicy Wie-
czorka. A to nie podoba siê wielu mieszkañcom. 

Czy wy³¹czenie ulicy Wieczor-
ka z ruchu samochodowego 
to dobry pomys³? Internauci 
mieli okazjê odpowiedzieæ na 
to pytanie w sondzie portalu 
24gliwice.pl. 
Okazuje siê, ¿e deptak zamiast 
zwyk³ej ulicy spotka³ siê z entu-
zjastycznym wrêcz przyjêciem 
g³osuj¹cych. A¿ 79%  jest za a 
tylko 21% chcia³oby pozosta-
wienia takiego stanu jak jest 
obecnie, czyli normalnego ru-
chu samochodowego na ulicy 
Wieczorka.

Zwolennicy deptaka nie 
podzielaj¹ jednak do koñca 
wizji Stowarzyszenia Moje Mia-
sto, które chcia³oby pozostawiæ 
tam ograniczony ruch, m.in. dla 
autobusu. 
Wiêkszoœæ spoœród wszystkich 
g³osuj¹cych - 54% chcia³aby 
ca³kowitego wy³¹czenia ulicy 
Wieczorka z ruchu, równie¿ au-
tobusowego.

Do godziny 21.00 w ponie- 
dzia³ek w sondzie oddano 413 
g³osów.

- Ja mieszkam akurat przy sa-
mym torowisku i dla mnie jest 
ciszej – mówi m³oda mieszkan-
ka Gliwic. 

Oszczędności, 
oszczędności
Ciê¿ki sprzêt i kilkunastu 
pracowników Trwamwajów 
Œl¹skich skruszyli marzenia 
tych, którzy mieli nadziejê, 
¿e tramwaj do Gliwic wróci. 
Urz¹d Miasta zrezygnowa³ z 
komunikacji szynowej, bo do 
ka¿dego kilometra przejazdu 

Zobacz materia³ TV na 
www.24gliwice.pl


